
1 
 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Chest Freezer 



2 
 

TABLE OF CONTENTS 
 

IMPORTANT SAFETY INSTRUCTIONS 
 

3 

Warning 4 

Cautions 
 

6 

STRUCTURE ILLUSTRATION 8 
INSTRUCTIONS FOR USING 9 

TROUBLE SHOOTING 10 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



3 
 

1. IMPORTANT SAFETY INSTRUCTIONS 
 

1. This appliance is not intended for use by persons (including children) with reduced physical, 

sensory, or mental capabilities, or lack of experience and knowledge, unless they have been 

given supervision or instruction concerning the use of the appliance by a person responsible for 

their safety. Children should be supervised to ensure they do not play with the appliance. 

 

2. If the supply cord is damaged, it must be replaced by the manufacturer, its service agent, or 

similarly qualified persons to avoid a hazard. 

 

3. This appliance can be used by children aged 8 years and above and persons with reduced 

physical, sensory, or mental capabilities, or lack of experience and knowledge, unless they have 

been given supervision or instruction concerning the safe use of the appliance and understand 

the hazards involved. Children should not play with the appliance. Cleaning and user 

maintenance must not be carried out by children without supervision. 

 

4. WARNING: Keep ventilation openings, in the appliance enclosure or in the built-in structure, 

clear of obstruction 

 

5. WARNING: Do not use mechanical devices or other means to accelerate the defrosting 

process, other than those recommended by the manufacturer. 

 

6. WARNING: Do not damage the refrigerant circuit. 

 

7. WARNING: Do not use electrical appliances inside the food storage compartments of the 

appliance, unless they are of the type recommended by the manufacturer. 

 

8. Do not store explosive substances such as aerosol cans with a flammable propellant in this 

appliance. 

 

9. This appliance is intended to be used in household and similar applications such as: 

 

Staff kitchen areas in shops, offices, and other working environments; 

 

Farm houses and by clients in hotels, motels, and other residential-type environments; 

 

Bed and breakfast-type environments; 

 

Catering and similar non-retail applications 
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2. Warning 
 

Warning: No barrier should be placed around the appliance or within the built-in structure to 

ensure free ventilation. 

 

Warning: It is forbidden to speed up the defrosting process using any mechanical equipment or 

by any method other than that recommended by the manufacturer. 

 

Warning: Do not damage the refrigerant circuit. 

 

Warning: Do not use any electrical appliances inside the food chamber of the appliance unless 

they are of the type recommended by the manufacturer. 

 

Warning: Do not place liquid beverages or food contained in glass containers in the freezing 

chamber to prevent breakage and shattering. 

 

Warning: If the refrigerator is powered off, it should be powered on again 5 minutes later to 

prevent damage to the compressor. 

 

Warning: If any live part, abnormal noise, smell, smoke, or other abnormalities are noticed 

during use, it is essential to immediately power off the appliance and promptly contact the 

after-sales service department of the company. 

 

Warning: Avoid placing your finger or hand under the refrigerator, especially at the rear bottom, 

as sharp objects may cause injury 

 

Warning: Children must not play or climb on the refrigerator. Parents must supervise children to 

prevent potential danger. 

 

Warning: Avoid placing your hand between the doors to open or close them to prevent jamming 

your fingers. Always use the door handle to open or close the door. 

 

For refrigerating appliances with climate class 

 

Depending on the climate class, this refrigerating appliance is intended to be used at the 

ambient temperature range specified below. 

 

The climate class can be found on the rating plate. The product may not operate properly at 

temperatures outside the specific range. 
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You can find the climate class on the label inside your refrigerator. 

 

Effective temperature range 

 

 
 

The refrigerator is designed to operate normally within the temperature range specified by its 

class rating. 

Warning: Risk of fire / flammable materials 

 

Warning: When positioning the appliance, ensure the supply cord is not trapped or damaged. 

 

Warning: Avoid placing multiple portable socket outlets or power supplies at the rear of the 

appliance. 

 

Children aged 3 to 8 years are allowed to load and unload refrigerating appliances. Prolonged 

door opening can lead to a significant increase in temperature within the appliance 

compartments. 

 

Regularly clean surfaces that come into contact with food and accessible drainage systems. 

Clean water tanks if they have not been used for 48 hours; flush the water system connected to 

a water supply if water has not been drawn for 5 days. 

Store raw meat and fish in suitable containers in the refrigerator to prevent contact with or 

dripping onto other food. 

 

If the refrigerating appliance is left empty for extended periods, switch it off, defrost, clean, dry, 

and leave the door open to prevent mold from developing within the appliance.  

 

WARNING: Keep the key out of reach of children and away from the appliance to prevent 

children from being locked inside. 

 

Warning: When positioning the appliance, ensure the supply cord isn't trapped or damaged.  

 

Warning: Do not locate multiple portable socket-outlets or portable power supplies at the rear 

of the appliance.  
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2. Cautions 
 

Cautions: The power supply for this product must match the power supply stated on the 

nameplate, and a standard independent 3-hole socket rated above 10A and reliably grounded 

must be used. Avoid sharing one socket among multiple appliances to prevent overheating and 

potential fire hazards. 

 

Cautions: Avoid pulling the power wire by hand. Always hold and unplug the power connector 

from the socket to disconnect the power supply. 

 

Do not touch the power wire or connector with wet hands to prevent the risk of electric shock. 

 

Cautions: Do not allow the power wire to be squeezed by the refrigerator or any heavy load, 

and avoid extreme bending of the power wire. 

 

Damage or peeling of the power wire may lead to fire or electric shock hazards. 

 

If the power wire is broken or cut, please contact the after-sales service department 

immediately for assistance. 

 

Cautions: Do not store any flammable or explosive materials, corrosive acids, or alkaline 

substances in the refrigerator 

Cautions: Do not use the refrigerator in rainy conditions or under direct sunlight. 

 

Cautions: Do not place containers with fluids on the refrigerator, as breaking or overturning the 

container may compromise the electrical insulation of the refrigerator, leading to electric shock 

or fire hazards. 

 

Cautions: The refrigerator must not be disassembled or modified without permission. The repair 

of the refrigerator must be performed by a specialist. 

 

Cautions: In the event of a leak of any flammable gas such as coal gas, first close the leaking 

valve, then open the window for ventilation. Do not unplug the refrigerator connector 

immediately to avoid the risk of fire or explosion due to electric sparks. 

 

Cautions: Refrigerating appliances, especially Type I refrigerator-freezers, may not operate 

consistently if sited for an extended period below the cold end of the temperature range for 

which the appliance is designed. This may result in defrosting of contents or the temperature 

becoming too warm in the frozen food compartment 

 

Cautions: Sparkling drinks should not be stored in food freezer compartments or cabinets, or in 

low-temperature compartments or cabinets. Additionally, some products, such as iced water, 

should not be consumed when excessively cold. 
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Cautions: Do not exceed the storage times recommended by food manufacturers for any kind of 

food. 

 

Cautions: Take precautions to prevent an undue rise in the temperature of frozen food while 

defrosting the refrigerating appliance. 

 

Cautions: The rise in temperature of frozen food during manual defrosting, maintenance, or 

cleaning may reduce its storage life. 

 

Cautions: Ensure proper care for frozen food storage during extended periods when the 

refrigerating appliance is not running, such as during a power outage or refrigeration system 

failure. 

 

Cautions: Steps to take when temporarily or permanently switching off the refrigerating 

appliance include emptying, cleaning, and drying it, and propping the door(s)  
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STRUCTURE ILLUSTRATION 
 

When positioning the appliance, ensure that there is at least a 10 cm clearance at 

the sides and a 10 cm clearance at the back as this is the main outlet for heat. This 

will allow for ventilation. 
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INSTRUCTIONS FOR USING 

1. Unpack all packages before using the chest-freezer. Do not topple ie over more 

than 60° while moving it. Even though it can be moved slowly with the universal 

wheels under its base, the wheels were not meant for uneven ground usage which 

may damage it and other parts if used vigorously. 

2. Place the chest-freezer at your desired place and do not operate it for at lleast 1 

hour. The chest-freezer should be installed in the environment of good ventilation, 

cool and dry. Avoid placing it nearby heat generating equipment and under direct 

sunlight. When installing, the universal wheels should be padded firmly so as to 

avoid excess vibration and noise. 

3. After 1 hour the should be run emptily upon initial operation. Please turn the 

thermostat knob to 7 and food can be stored just after 4 hours of initial running. 

Food must occupy 1/3 of the storage area and evenly arranged. They muse be 

wrapped in plastic bags to obtain the original freshness and taste. 

4. Temperature can be adjusted by using the thermostat. Clock wised turning will 

decrease the temperature whilst anti-clockwise to increase. Figures shown indicate 

the temperature level 3-5 for normal, 0 for stop running and 7 for continuously 

running. 

Caution: No 7 can only be used if the foods need to be frozen quickly. 

Caution: Please unplug the power cord before cleaning the unit. 

5. Do not frequently open and shut the freezer door to avoid lose of cooling effect 

and to save energy. 

6. The surface and inside of the freezer should be kept clean at all time to avoid 

body rust. 

7. Generally, clean the freezer after every 30-45 days of usage. Please use soft 

cloth moistened in neutral soapsuds or detergent. 
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TROUBLE SHOOTING 

Please refer to the troubleshooting lists to overcome any minor problems that occurs 

during operations. 
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We decline liability for any damage or accident derived from any use of this product 

which is not in conformity with the instructions contained in this booklet. 

The information may be subject to change without prior notice. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



13 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 فريزر افقي

.يرجى قراءة تعليمات التشغيل بعناية قبل تشغيل الطاقة، والاحتفاظ بها بشكل صحيح  

 

.قد تخضع المنتجات للتغيير دون إشعار  
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 المحتويات جدول
 

 الهامة السلامة تعليمات
 

3 

 4 تحذير

 الاحتياطات
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 8 الهيكل توضيح
 9 الاستخدام تعليمات

 01 وإصلاحها الأخطاء استكشاف
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 الهامة السلامة تعليمات .1
 

 أو الحسية أو البدنية القدرات ذوي( الأطفال ذلك في بما) الأشخاص قِبل من للاستخدام مخصص غير الجهاز هذا. ١

 عن مسؤول شخص من توجيه أو لإشراف خضعوا إذا إلا والمعرفة، الخبرة إلى يفتقرون الذين أو المحدودة، العقلية

 .بالجهاز لعبهم عدم لضمان الأطفال مراقبة يجب. الجهاز استخدام بشأن سلامتهم

 

ا، الطاقة سلك كان إذا. 2
ً
 لمؤهلينا الأشخاص أو لها التابع الخدمة وكيل أو المصنعة الشركة قبل من استبداله فيجب تالف

 .المخاطر لتجنب مماثل نحو على

 

 أو الحسية أو البدنية القدرات ذوي والأشخاص فوق، فما سنوات ٨ بعمر الأطفال قِبل من الجهاز هذا باستخدام يُسمح. ٣

 منال  الاستخدام بشأن التوجيه أو للإشراف خضعوا إذا إلا والمعرفة، الخبرة إلى يفتقرون الذين أو المحدودة، العقلية

 دون الأطفال بلقِ  من وصيانته تنظيفه ويُمنع. بالجهاز اللعب من الأطفال يُمنع. عليها ينطوي التي المخاطر وفهموا للجهاز،

 .إشراف

 

 العوائق من خالية المدمج الهيكل في أو الجهاز حاوية في التهوية فتحات على حافظ:  تحذير. 4

 

 قبل نم بها الموصى تلك بخلاف الجليد، إزالة عملية لتسري    ع أخرى وسائل أو ميكانيكية أجهزة تستخدم لا:  تحذير. 5

 .المصنعة الشركة

 

 .التبريد دائرة إتلاف في تتسبب لا:  تحذير. 6

 

 من هب الموصى النوع من كانت إذا إلا الجهاز، في الطعام تخزين حجرات داخل الكهربائية الأجهزة تستخدم لا:  تحذير. 7

 .المصنعة الشركة قبل

 

 .الجهاز ذاه في للاشتعال قابلة دافعة مادة على تحتوي التي الجوي الهباء علب مثل المتفجرة المواد بتخزين تقم لا. 8

 

 :مثل المماثلة والتطبيقات المنزلية التطبيقات في للاستخدام الجهاز هذا تصميم تم. 9

 

 الأخرى؛ العمل وبيئات والمكاتب التجارية المحلات في للموظفين المخصصة المطبخ مناطق

 

 السكنية؛ البيئات من وغيرها والموتيلات الفنادق في العملاء قبل ومن المزارع

 

 والإفطار؛ المبيت نوع من بيئات

 

 بالتجزئة للبيع المخصصة غير المماثلة والتطبيقات المطاعم تطبيقات
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 تحذير. 2
 

 .الحرة التهوية لضمان المدمج الهيكل داخل أو الجهاز حول حاجز أي وضع ينبغي لا:  تحذير

 

 قبل نم بها الموصى تلك غير أخرى طريقة أي أو ميكانيكي جهاز أي باستخدام الجليد إزالة عملية تسري    ع يُمنع:  تحذير

 .المصنعة الشركة

 

 .التبريد دائرة بإتلاف تقم لا:  تحذير

 

 ةالشرك قبل من به الموصى النوع من كانت إذا إلا بالجهاز الطعام حجرة داخل كهربائية أجهزة أي تستخدم لا:  تحذير

 .المصنعة

 

 الكسر لمنع التجميد حجرة داخل زجاجية حاويات في الموجودة الأطعمة أو السائلة المشروبات تضع لا:  تحذير

 .والتحطيم

 

 .الضاغط تلف لمنع دقائق 5 بعد أخرى مرة تشغيلها فيجب الثلاجة، تشغيل إيقاف تم إذا:  تحذير

 

 فمن الاستخدام، أثناء أخرى تشوهات أي أو دخان أو رائحة أو طبيعية غير ضوضاء أو حي جزء أي لاحظت إذا:  تحذير

 .بالشركة البيع بعد ما خدمة بقسم الفور على والاتصال الفور على الجهاز تشغيل إيقاف الضروري

 

 في ادةالح الأشياء تتسبب قد حيث الخلفي، السفلي الجزء وخاصة الثلاجة، تحت يدك أو إصبعك وضع تجنب:  تحذير

 .إصابات حدوث

 

 .محتمل خطر أي لتجنب أطفالهم مراقبة الأهل على يجب. الثلاجة على التسلق أو اللعب من الأطفال يُمنع:  تحذير

 

 الباب تحلف الباب مقبض دائمًا استخدم. أصابعك حشر لتجنب إغلاقها أو لفتحها الأبواب بين يدك وضع تجنب:  تحذير

 .إغلاقه أو

 

 المناخية الفئة ذات المبردة للأجهزة

 

ا
ً
 .اهأدن المحددة المحيطة الحرارة درجة نطاق في استخدامه ليتم هذا التبريد جهاز تصميم تم المناخ، فئة على اعتماد

 

 .المحدد طاقالن تتجاوز حرارة درجات في صحيح بشكل المنتج يعمل لا قد. التقييم لوحة على المناخ فئة على العثور يمكن
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 .فريزر  داخل الموجود الملصق على المناخ فئة على العثور يمكنك

 

 الفعالة الحرارة درجة نطاق

 

 
 

 .فئتها تصنيف حسب المحددة الحرارة درجة نطاق ضمن طبيعي بشكل للعمل الثلاجة تصميم تم

 للاشتعال قابلة مواد/  حريق نشوب خطر: تحذير

 

 .التلف أو للاحتجاز الطاقة سلك تعرض عدم من تأكد الجهاز، وضع عند:  تحذير

 

 .الجهاز من الخلفي الجزء في طاقة مصادر أو محمولة كهربائية منافذ عدة وضع تجنب:  تحذير

 

 في كبير فاعارت إلى طويلة لفترة الباب فتح يؤدي قد. التبريد أجهزة وتفري    غ بتحميل سنوات 8 إلى 3 سن من للأطفال يُسمح

 .الأجهزة حجرات حرارة درجة

 

 .بانتظام المتاحة الصحي الصرف وأنظمة الطعام تلامس التي الأسطح بتنظيف قم

 يتم لم إذا المياه بمصدر المتصل المياه نظام بشطف قم ساعة؛ 48 لمدة استخدامها يتم لم إذا المياه خزانات بتنظيف قم

 .أيام 5 لمدة المياه سحب

 .خرىالأ  الأطعمة على تساقطها أو ملامستها لمنع الثلاجة في مناسبة حاويات في النيئة والأسماك اللحوم بتخزين قم

 

ا التبريد جهاز ترك تم إذا
ً
 الباب واترك فه،وجف ونظفه، عنه، الجليد بإزالة قم ثم تشغيله، بإيقاف فقم طويلة، لفترات فارغ

 .الجهاز داخل العفن نمو لمنع مفتوحًا

 

ا المفتاح احفظ:  تحذير
ً
ا الأطفال متناول عن بعيد

ً
 .بالداخل الأطفال حبس لمنع الجهاز عن وبعيد

 

 .التلف أو للاحتجاز الطاقة سلك تعرض عدم من تأكد الجهاز، وضع عند:  تحذير

 

 .الجهاز من الخلفي الجزء في محمولة طاقة مصادر أو محمولة كهربائية مقابس عدة بتثبيت تقم لا:  تحذير
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 الاحتياطات. 2
 

 بسمق استخدام ويجب الاسم، لوحة على المذكور الطاقة مصدر مع المنتج لهذا الطاقة مصدر يتوافق أن يجب:  تحذيرات

 بين واحد مقبس استخدام تجنب. موثوق بشكل ومؤرض أمبير، 01 فوق مصنف فتحات، بثلاث مستقل قياسي كهربائي

 .حريق نشوب واحتمالية الحرارة درجة ارتفاع لتجنب أجهزة عدة

 

 .الطاقة مصدر لفصل المقبس عن وافصله الطاقة موصل دائمًا أمسك. يدويًا الطاقة سلك سحب تجنب:  تحذيرات

 

 .كهربائية لصدمة التعرض خطر لتجنب مبللة بأيدي الموصل أو الطاقة سلك تلمس لا

 

 .الطاقة لسلك الشديد الانحناء وتجنب الطاقة، سلك على بالضغط ثقيل حمل أي أو للثلاجة تسمح لا:  تحذيرات

 

 .الكهربائية الصدمة لخطر التعرض أو حريق نشوب إلى الطاقة سلك تقشير أو تلف يؤدي قد

 

 .المساعدة على للحصول الفور على البيع بعد ما خدمة بقسم الاتصال يرجى الطاقة، سلك قطع أو كسر حالة في

 

 .الثلاجة يف القلوية المواد أو للتآكل، المسببة الأحماض أو الانفجار، أو للاشتعال قابلة مواد أي بتخزين تقم لا:  تحذيرات

 .المباشرة الشمس أشعة تحت أو ممطرة ظروف في الثلاجة تستخدم لا: تنبيهات

 

 لعزلا إتلاف إلى يؤدي قد قلبها أو الحاوية كسر أن حيث الثلاجة، على سوائل على تحتوي حاويات تضع لا:  تحذيرات

 .حريق نشوب مخاطر أو كهربائية لصدمة التعرض إلى يؤدي مما للثلاجة، الكهربائي

 

 .إصلاحها متخصص فني يُجري أن يجب. إذن دون تعديلها أو الثلاجة تفكيك يُمنع:  تحذيرات

 

، التسرب صمام أغلق الفحم، غاز مثل للاشتعال، قابل غاز أي تسرب حال في:  تحذيرات
ا
 لا. هويةللت النافذة افتح ثم أولً

 .الكهربائي الشرر بسبب الانفجار أو الحريق خطر لتجنب فورًا الثلاجة موصل تفصل

  التبريد، أجهزة تعمل لا قد:  تحذيرات
ا
 تحت ويلةط لفترة وُضعت إذا منتظم بشكل الأول، النوع من التجميد ثلاجات وخاصة

 شكلب الحرارة درجة ارتفاع أو المحتويات تجميد إذابة إلى ذلك يؤدي قد. الجهاز له المُصمم الحرارة درجة لنطاق البارد الحد

 .المُجمد الطعام حجرة في مفرط

 ةمنخفض خزائن أو حجرات في أو الطعام، تجميد خزائن أو حجرات في الغازية المشروبات بتخزين يُنصح لا:  تحذيرات

ا باردة وهي المثلج، الماء مثل المنتجات، بعض تناول بعدم يُنصح كما. الحرارة
ً
 .جد

 .الأطعمة من نوع لأي الأغذية مصنعي قبل من بها الموصى التخزين أوقات تتجاوز لا:  تحذيرات

 هازج تجميد إذابة أثناء مبرر غير بشكل المجمدة الأطعمة حرارة درجة ارتفاع لمنع اللازمة الاحتياطات اتخذ:  تحذيرات

 .التبريد

 قليلت إلى التنظيف أو الصيانة أو يدويًا عنها الجليد إزالة أثناء المجمدة الأطعمة حرارة درجة ارتفاع يؤدي قد:  تحذيرات

 .تخزينها مدة

 

 أثناء ثلم التبريد، جهاز يعمل لا عندما طويلة فترات أثناء المجمدة الأطعمة بتخزين المناسبة العناية من تأكد:  احتياطات

 .التبريد نظام فشل أو الكهربائي التيار انقطاع
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ا التبريد جهاز تشغيل إيقاف عند اتخاذها يجب التي الخطوات تتضمن:  تحذيرات
ً
 تنظيفهو  إفراغه دائم بشكل أو مؤقت

 (الأبواب) الباب ودعم وتجفيفه

 

 

 الهيكل توضيح
 

 عند سم 11 عن تقل لا خالية مسافة وجود من تأكد الجهاز، وضع عند

 هذا. للحرارة الرئيسي المخرج هو هذا أن حيث الخلف في سم 11 خالية ومساحة الجوانب

 .بالتهوية يسمح سوف

 

 

 

 

  

 

 

 

 باب الفريزر

 السلة الداخلية

 لوجة التحكم

 مخرج التصريف 

 ارجل الفريزر 
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 الاستخدام تعليمات

0 . 
 
د استخدام قبل العبوات جميع فك سقطها، لا. الصندوقي المُجم 

ُ
 من المزيد فوق أي ت

 ، المقبض باستخدام ببطء تحريكه إمكانية من الرغم على. تحريكه أثناء درجة 61 من أكثر

 والتي مستوية غير أرض على للاستخدام مخصصة العجلات تكن لم قاعدتها، أسفل الموجودة العجلات

 .أخرى وأجزاء إتلافها إلى العنيف الاستخدام يؤدي قد

 .الأقل على ساعة لمدة بتشغيلها تقم ولا تريده الذي المكان في المجمدة الثلاجة ضع. 2

 التهوية، جيدة بيئة في المجمدة الثلاجة تركيب يجب. ساعة

 .المباشرة الشمس أشعة وتحت الحرارة توليد معدات من بالقرب وضعه تجنب. وجاف بارد

 بحيث بإحكام مبطنة العالمية العجلات تكون أن يجب التركيب، عند. الشمس ضوء

 .الزائدة والضوضاء الاهتزاز تجنب

ا الجهاز تشغيل يجب واحدة، ساعة بعد. 3
ً
 تدوير يُرجى. الأولي التشغيل عند فارغ

 .الأولي التشغيل من فقط ساعات 4 بعد الطعام وتخزين 7 الدرجة على الترموستات مقبض ضبط يمكن

بًا يكون وأن التخزين مساحة ثلث الطعام يشغل أن يجب
َّ
 .بالتساوي مُرت

 .الأصلي والطعم النضارة على للحصول بلاستيكية بأكياس مغلفة

 .الساعة عقارب مع الجهاز تدوير سيتم. الحرارة منظم باستخدام الحرارة درجة تعديل يمكن. 4

 إلى المعروضة الأرقام تشير. الحرارة درجة لزيادة الساعة عقارب اتجاه عكس الحرارة درجة خفض

 .المستمر للعمل 7و التشغيل عن للتوقف 1و العادي، للعمل 5-3 الحرارة درجة مستوى

 .بسرعة التجميد إلى بحاجة الأطعمة كانت إذا إلا 7 رقم استخدام يمكن لا: تنبيه

 .الوحدة تنظيف قبل الطاقة سلك فصل يرجى: تنبيه

 التبريد تأثير فقدان لتجنب متكرر بشكل الفريزر باب وتغلق تفتح لا. 5

 .الطاقة على وللحفاظ

 لتجنب دائمًا نظيفين الفريزر وداخل سطح على الحفاظ يجب. 6

 .الجسم صدأ

7 .،
ا
ف عادة

ّ
د نظ  .ناعم منظف استخدام يُرجى. الاستخدام من يومًا ٥٤-٣٣ كل المُجم 

 .المنظفات أو المحايدة الصابون برغوة مبللة قماش قطعة
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 وإصلاحها الأخطاء استكشاف

 .ملياتالع أثناء تحدث بسيطة مشاكل أي على للتغلب وإصلاحها الأخطاء استكشاف قوائم إلى الرجوع يرجى
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 المنتج لهذا استخدام أي عن ناتج حادث أو ضرر أي عن المسؤولية نرفض نحن

 .الكتيب هذا في الواردة التعليمات مع يتوافق لا ما وهو

 .مسبق إشعار دون للتغيير عرضة المعلومات تكون قد

 

 

 

 

 

المنتجالتخلص الصحيح من هذا   

تشير هذه العلامة إلى أنه لا ينبغي التخلص من هذا المنتج مع النفايات المنزلية الأخرى في 

لتجنب أي ضرر محتمل على البيئة أو صحة الإنسان نتيجة . جميع أنحاء الاتحاد الأوروبي

التخلص غير المنضبط من النفايات، يرُجى إعادة تدويره بطريقة مسؤولة لتعزيز إعادة 

لإعادة جهازك المستعمل، يرُجى استخدام أنظمة . خدام المستدام للموارد الماديةالاست

يمكنهم إعادة تدوير هذا . الإرجاع والاستلام أو التواصل مع البائع الذي اشتريت منه المنتج

.المنتج بطريقة آمنة بيئياً  


